
Z á p i s n i c a 

 

 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Novom Živote, konaného dňa 18.03.2024 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Adrián Hideghéthy – osprav.  

Alžbeta Tóthová – osprav. 

Ing. Andrea Kalmár – osprav.  

   

  

  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka obce, Mgr. Alžbeta 

Mészárosová. Po privítaní prítomných konštatovala, že je prítomných 7 poslancov obecného 

zastupiteľstva, preto zasadnutie vyhlásila za uznášaniaschopné. Ďalej boli prítomní: starosta 

obce Hviezdoslavov, prednosta obce Hviezdoslavov, zástupcovia ORK s.r.o., ktorí sa však na 

prezenčnej listine nepodpísali. 

 Starostka obce predložila návrh programu, podľa doručených pozvánok.  O programe 

následne dala hlasovať. Obecné zastupiteľstvo sa jednohlasne uznieslo, že zasadnutie sa bude 

konať s nasledovným programom: 

 

1. Zahájenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Informácia o činnosti úradu za uplynulé obdobie 

4. Komunitný plán sociálnych služieb obce na rok 2024 – 2030  

5. Prerokovanie aktuálnych tém 

6. Prerokovanie žiadostí a návrhov 

7. Predloženie návrhu a prijatie uznesenia 

8. Záver 

 

 Starostka obce za zapisovateľku určila Moniku Fekete. 

 

Za overovateľov zápisnice určil týchto poslancov: 

 

 

1. Bc. Tibor Lelkes 

2. Ing. Róbert Holubiczky 

 

Starostka obce navrhla, vzhľadom na to, že na zasadnutí sú prítomní aj zástupcovia obce 

Hviezdoslavov a zástupcovia ORK s.r.o., aby témy týkajúce sa obce Hviezdoslavov 

a umiestnenia solárnych panelov v obci, boli presunuté z aktuálnych tém za začiatok rokovania, 

aby hostia sa nemuseli zdržať do konca zasadnutia. 

Obecné zastupiteľstvo s návrhom starostky jednohlasne súhlasilo. 

Starostka obce odovzdala slovo p. starostovi obce Hviezdoslavov – Ing. Františkovi 

Kaveckému. Starosta obce Hviezdoslavov uviedol, že obec navrhla uzavretie Dodatku č. 2 

k zmluve o spolupráci medzi obcami Nový Život a Hviezdoslavov, ohľadom prenájmu budovy 

bývalej základnej školy. Obsahom tohto navrhnutého dodatku je prenájom celej budovy spolu 



s telocvičňou, za účelom zriadenia elokovaného pracoviska Základnej školy s materskou 

školou pre obec Hviezdoslavov. Predniesol dôvody, ktoré viedli k tomuto návrhu.  

Po prednesení a prerokovaní návrhu Dodatku č. 2 k platnej zmluve o spolupráci medzi 

obcou Nový Život a Hviezdoslavov, starostka obce dala hlasovať. Obecné zastupiteľstvo 

jednohlasne vyjadrilo svoj súhlas na podpísanie predloženého Dodatku č. 2. Návrh Dodatku č. 

2 tvorí prílohu zápisnice.     

Ohľadne využitia solárnych panelov na výrobu elektrickej energie pre potreby 

športového ihriska a čistiarne odpadových vôd boli vypracované dopadové štúdie inštalácie 

fotovoltického systému. Starostka obce požiadala prítomných predstaviteľov ORK s.r.o., ktorá 

spoločnosť tieto štúdie vypracovala, aby prítomným členom obecného zastupiteľstva vykonali 

prezentáciu a výklad daných materiálov. Po náležitom a odbornom odprezentovaní 

predložených štúdií starostka obce poďakovala prítomným zástupcom firmy za ich účasť na 

rokovaní, aktívny prístup a vysvetlenie predmetných štúdií.  

 

 

2. Kontrola plnenia uznesení 

 

Starostka obce uviedla, že uznesenia prijaté na poslednom zasadnutí boli splnené. Zatiaľ 

nie je splnené uznesenie o uzavretí nájomnej zmluvy s Ing. Marianom Vajdom, na časť 

pozemku pri cintoríne v Tonkovciach, nakoľko až na dnešné zasadnutie predložil zámer 

využitia pozemku, o ktorom sa bude rokovať. Darovacia zmluva s R-Consulting s.r.o., bola 

podpísaná, suma 2980,- € bola prevedená na náš účet. So spoločnosťou SPS s.r.o. sme sa zatiaľ 

nedohodli, kde bude umiestnený automat na balíčky. 

 

 

3. Informácia o činnosti úradu za uplynulé obdobie 

 

Starostka obce informovala prítomných, že plynulý chod úradu bol zabezpečený, 

prebieha vyberanie platieb za komunálny odpad a ČOV, v súčasnej dobe sa doručujú 

rozhodnutia o miestnych daniach a poplatkoch, a sú pripravené aj nákupné poukazy pre 

dôchodcov.  

Starostka obce informovala poslancov obecného zastupiteľstva, že začiatkom roka sa 

uskutočnili členské schôdze spoločenských a záujmových organizácií na ktorých sa hodnotila 

ich činnosť za rok 2023. Na týchto výročných schôdzach sa zúčastnila aj ona.  

Uviedla, že bola podaná žiadosť o dotáciu na 2. etapu kanalizačnej siete, o čom už 

informovala na predchádzajúcom zasadnutí. Obecnému úradu bola zaslaná výzva na doplnenie 

žiadosti s termínom do 8. marca. Chýbajúce informácie a doklady boli včas doplnené a čakáme 

na konečné posúdenie našej žiadosti.   

Oboznámila prítomných, že opätovne bola podaná žiadosť o dotáciu na 

Environmentálny fond, ohľadne získania finančných prostriedkov na rekonštrukciu Kultúrneho 

domu v Tonkovciach, na základe výzvy bola žiadosť doplnená v požadovanom termíne, teda 

do 15. marca. 

Čo sa týka vybudovanej 1. etapy kanalizačnej siete, v decembri bolo vydané povolenie 

na dočasné užívanie vodnej stavby. Žiaľ, proti tomuto rozhodnutiu podal odvolanie Ladislav 

Fülöpp, takže spisový materiál bol postúpený v rámci odvolacieho konania na Okresný úrad 

Trnava, odbor opravných prostriedkov. Teraz sa čaká na rozhodnutie odvolacieho orgánu.   

Starostka obce uviedla, že projektová dokumentácia na rekonštrukciu chodníkov a 

cyklochodníkov je hotová. Vo veci rekonštrukcie chodníkov bude potrebné začať 

s vybavovaním povolenia na realizáciu. Čo sa týka výstavby cyklochodníkov, tieto úkony bude 

možné urobiť až po schválení nového územného plánu obce.  



Ďalej informovala prítomných, že výmena autobusových zastávok bola zrealizovaná, 

žiaľ, nie najšťastnejším spôsobom, ale okamžite sme ju reklamovali a požiadali zhotoviteľa, 

aby vykonal nápravu a zabezpečil podmienky, ktoré sme zahrnuli do zmluvy.  

Taktiež poskytla informáciu o podaní žiadostí na Ministerstvo hospodárstva SR o 

kompenzáciu cien energií za 4. štvrťrok 2023. Uviedla, že žiadosti boli schválené, čakáme na 

prevod prostriedkov na účet obce v celkovej sume 10.617,11 € (celkom za 2. polrok 2023 

poskytnutá dotácia 15.362,32 €). 

Keďže koncom júna tohto roka končí zmluva na zabezpečenie odvozu komunálneho 

odpadu, uviedla, že sa urobili kroky na zahájenie verejného obstarávania na výber dodávateľa 

na ďalšie obdobie. Oboznámila prítomných, že z dôvodu šetrenia finančných prostriedkov sa 

bude obstarávať dodávateľ na cca dvojročné obdobie, nakoľko nevieme dopredu odhadnúť 

výšku inflácie, ktorá sa započítava do výslednej ceny.  

Poznamenala tiež, že na základe udeleného súhlasu obecného zastupiteľstva bolo 

zriadené umelé klzisko v športovom areáli od 16. decembra do 8. januára, pričom za jeho 

užívanie obec zaplatila 3 000,- €. Konštatovala, že ohlasy na užívanie klziska boli dobré. 

Vo vzťahu k vypracovávaniu nového územného plánu obce starostka uviedla, že fáza 

"konceptu" územného plánu obce bola opätovne prerokovaná a prijaté pripomienky boli 

postúpené spracovateľovi dokumentu. Očakávame stanovisko okresného úradu k strategickému 

dokumentu (EIA) k upravenej etape "konceptu". 

 

 

4. Komunitný plán sociálnych služieb obce Nový Život na obdobie rokov 2024 - 2030  

 

Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Nový Život na obdobie rokov 2024 

- 2030 bol predložený zastupiteľstvu na pripomienkovanie a bol zverejnený aj na webovej 

stránke obce, aby sa k nemu mohla vyjadriť verejnosť. Vyplnené dotazníky, ktoré boli doručené 

na obecný úrad, boli postúpené spracovateľovi dokumentácie.   

Starostka obce odporúča návrh schváliť. 

 

 

5. Prerokovanie aktuálnych tém 

 

Starostka obce uviedla, že v súčasnej dobe na obecnom úrade prebiehajú prípravy na 

prezidentské voľby v roku 2024 – 1. kolo sa bude konať dňa 23. marca a 2. kolo 6. apríla 2024. 

Čo sa týka pokračovanie vo vypracovávaní nového územného plánu obce, uviedla, že 

po verejnom prerokovaní upraveného „Konceptu ÚPN obce Nový Život“ boli podané podnety 

a pripomienky zaslané spracovateľovi dokumentácie na zapracovanie do ÚPN. Informovala, že 

ešte sa čaká na rozhodnutie Okresného úradu Dunajská Streda o vypracovaní strategického 

dokumentu.   

Ďalšou aktuálnou témou je príprava na obecné akcie, ako je Deň detí, ktorý sa uskutoční 

1. júna, Deň obce 20. júla. Starostka obce oboznámila prítomných, že rámcoví program týchto 

podujatí je už hotový, ešte sa dolaďujú podrobnosti. Informovala o programe tak na deň detí, 

ako aj na deň obce.  

Deň dôchodcov navrhla organizovať 10. mája v Kultúrnom dom v Čenkovciach. 

Taktiež navrhla obecnému zastupiteľstvu schváliť hodnotu nákupných poukazov pre 

dôchodcov v sume 25,- €.  

V ďalšej časti tohto programového bodu informovala prítomných, že zo strany miestnej 

organizácie JDS odznela na požiadavka na výstavbu altánku na dvore Kultúrneho domu 

v Eliášovciach. Uviedla, že vyžiadala tri cenové ponuky na realizáciu projektu. Poslanci 

obecného zastupiteľstva k tejto záležitosti vyjadrili svoj nesúhlas s plánovanou realizáciou, 



podľa nich by táto stavba nebola dostatočne využitá a v prípade potreby je možnosť na 

realizáciu exteriérových podujatí v športovom areáli, kde sú na to vytvorené vhodné podmienky 

aj s pódiom. 

Starostka obce uviedla, že obec sa chystá zorganizovať brigádu ku Dňu Zeme, a to dňa 

13. apríla, ktorý dátum je vyhovujúci pre väčšinu spoločenských a záujmových organizácií 

v obci, s ktorými sa na túto tému rozprávala na ich výročných schôdzach. Verí, že sa obyvatelia 

obce a zástupcovia týchto organizácií sa aspoň v takom počte zúčastnia na tejto brigáde, ako 

minulý rok, veď ide o vyčistenie prostredia, v ktorom žijeme.  

Obyvateľ obce Attila Szarvas vyhľadal starostku obce s návrhom, aby sa na jeseň 

vysadilo 13 stromov na počesť aradských mučeníkov,  a teraz pri príležitosti osláv 15. marca  

+ 1 ovocný strom na dvore Materskej školy v Eliášovciach. Starostka uviedla, že podporuje 

tento návrh a do výsadby stromov bude potrebné určiť miesto, kam by sa mohli vysadiť. 

Ako ďalšiu aktuálnu tému starostka obce navrhuje riešiť uzavretie zmluvy o spolupráci 

s obcou Zlaté Klasy, o zriadení spoločného dobrovoľného hasičského zboru obce. Tento krok 

je potrebné urobiť z dôvodu, aby sme zabezpečili zákonnú povinnosť obce, nakoľko DHZ 

v obci Nový Život sú dlhodobo nečinné.   

Informovala prítomných, vzhľadom na skutočnosť, že obec Štvrtok na Ostrove 

vypovedala dohodu o spoločnom školskom obvode, požiadala obec Zlaté Klasy o súhlas 

s vytvorením spoločného školského obvodu - ZŠ s VJM.  

Starostka obce ďalej uviedla, že „šikmá zvonica“ v miestnej časti obce Eliášovce bude 

vyžadovať rekonštrukciu, lebo je vo veľmi zlom stave. Z tohto dôvodu požiadala o vyhotovenie 

geologického prieskumu a statického hodnotenia, aby sa mohli vykonať opravné a záchranné 

práce na tomto objekte.  

Starostka obce informovala aj o tom, že má byť vyhlásená výzva na podanie žiadosti 

o dotáciu na rozšírenie kamerového systému. Poprosila poslancov, aby navrhli miesta, kde by 

ešte bolo potrebné umiestniť v obci kamery. Podľa jej názoru by bolo dobré dať pod kamerové 

dohľady aj nové autobusové zastávky.  

Starostka obce predložila obecnému zastupiteľstvu cenovú ponuku na zakúpenie  

defibrilátora. Potrebu zabezpečenia defibrilátora dôvodila zákonnou povinnosťou každej obce 

takýto prístroj umiestniť na dostupné miesto, aby sa v prípade potreby mohlo použiť.  

Informovala prítomných, že sa zahájilo spoločné verejné obstarávanie na dodávku plynu 

na ďalšie dvojročné obdobie, nakoľko zmluva o dodávke ku koncu roka končí. Skoršie začatie 

obstarávania je z dôvodu, že v súčasnej dobe sú najlepšie ceny tejto komodity na trhu.  

Na predchádzajúcom zasadnutí zastupiteľstva zo strany poslancov odznela otázka 

ohľadne financovania obecnej vývarovne. Ekonómka obce vypracovala jej financovanie za dva 

mesiace náhodným výberom. Starostka obce oboznámila prítomných s týmito údajmi, uviedla, 

že do výdavkov sa nezapočítali mzdové náklady kuchárky, nakoľko v prípade, že by táto 

vývarovňa nefungovala, kuchárka by varila v školskej jedálni pri materskej škole, takže tieto 

náklady by obec nijako neušetrila. Náklady na energie a suroviny sú vykryté príjmami za obedy.  

Starostka obce uviedla, že príchodom teplého počasia bude potrebné vykonať opravy 

miestnych ciest drveným asfaltom, ktorý sme v minulom roku získali. Za účelom získania 

mechanizmov na tieto práce kontaktovala zástupcu spol. Ecodvor Jelka a požiadala 

o predloženie cenovej ponuky na vykonanie týchto prác.  

V súvislosti s obecným bytom v 4. b.j. v E-2 informovala prítomných, že trikrát bola 

vyhlásená verejná obchodná súťaž na jej predaj, avšak bezúspešne. Navrhuje nájsť iný spôsob 

na predaj tohto bytu, v prípade neúspechu jej prenájom.  

 

 

 

 



6. Prerokovanie žiadostí a návrhov 

 

 

a) Ing. Marián Vajda – Zámer pre revitalizáciu podzemnej stavby stojacej na obecnom pozemku 

b) ZS DIS, a.s. – Schválenie zmluvy o zriadení vecného bremena  

c) Róbert Sárközi – žiadosť o predaj pozemku 

d) Ernest Szabó, Viera Szabóová – žiadosť o predaj pozemku 

e) Tibor Skuby – žiadosť o predaj pozemku 

f) Duchoň Marek – predaj na hodoch, obecnom dni 

g) Eugen Kulcsár – predaj na obecnom dni 

h) Návrh na vyradenie majetku po vykonaní koncoročnej inventarizácie podľa predloženého 

súpisu, ktorý tvorí prílohu zápisnice 

 

 

7. Predloženie návrhu a prijatie uznesenia 

 

Návrh uznesenia predkladá starostka obce, na základe návrhov ktoré odzneli na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 OZ po prejednaní vynáša toto: 

 

Uznesenie č. 1/2024 – OZ 

 

b e r i e   n a   v e  d o m i e 

informáciu o plnení uznesení  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 2/2024 – OZ 

 

b e r i e   n a   v e  d o m i e 

informáciu o činnosti úradu za uplynulé obdobie, vrátane jej finančných aspektov  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 



Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 3/2024 – OZ 

  

s c h v a ľ u j e 

komunitný plán sociálnych služieb obce Nový Život na roky 2024 – 2023  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 4/2024 – OZ 

 

s c h v a ľ u j e 

návrh dodatku č. 2 k platnej Zmluve o spolupráci s obcou Hviezdoslavov  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 5/2024 – OZ 

 

p o v e r u j e 

starostku obce a zamestnancov úradu s vykonaním príprav dňa dôchodcov, dňa detí a dňa obce 

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  



Uznesenie č. 6/2024 – OZ 

 

s c h v a ľ u j e 

vydanie nákupných poukazov pre dôchodcov v hodnote 25,- €, podľa skoršie stanovených 

podmienok  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 7/2024 – OZ  

  

n e s c h v a ľ u j e 

výstavbu altánku pri kultúrnom dome v MČ obce Eliášovce  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 5 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 1 Bc. Tibor Lelkes 

Zdržal sa: 0 Mgr. Linda Lőrinczi Jáger 

 

Uznesenie č. 8/2024 – OZ 

 

o d k l a d á 

rozhodnutie vo veci inštalácie fotovoltických systémov v areáloch ČOV a ŠA na základe 

vypracovaných dopadových štúdií, v záujme získania ďalších informácií  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

 



Uznesenie č. 9/2024 – OZ  

 

s c h v a ľ u j e 

uzavretie zmluvy o zriadení spoločného DHZO s obcou Zlaté Klasy  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 10/2024 – OZ  

  

s c h v a ľ u j e 

vytvorenie spoločného školského obvodu s obcou Zlaté Klasy pre ZŠ s VJM  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

 

Uznesenie č. 11/2024 – OZ 

  

s c h v a ľ u j e 

prípravu podkladov na uchádzanie sa o dotácie na rozšírenie kamerového systému obce 

v prípade vyhlásenia výzvy  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 



Uznesenie č. 12/2024 – OZ 

   

s c h v a ľ u j e 

zakúpenie defibrilátora a jeho umiestnenie na budove obecného úradu  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 13/2024 – OZ  

  

s c h v a ľ u j e 

uskutočnenie verejného obstarávania na dodávku plynu na obdobie rokov 2025 – 2026  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 14/2024 – OZ  

  

s ú h l a s í 

s revitalizačným plánom stavby Ing. Mariana Vajdu, na obecnom pozemku  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 6 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. 

Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 1 Bc. Tibor Lelkes 

 

 

 

 



Uznesenie č. 15/2024 – OZ 

 

a) s c h v a ľ u j e  

návrh zmluvy o zriadení vecných bremien predloženej ZS DIS, a.s., Bratislava, Čulenova 6, 

IČO: 36361518, na základe zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien uzavretej 

dňa 03.08.2021, v zmysle uznesenia č. 39/2021 – OZ, zo dňa 21.06.2021  

  

b) s c h v a ľ u j e  

zaťaženie nehnuteľností vo vlastníctve obce a to: 
Parcel

né 

číslo 

Regist

er KN 
LV č. 

Výmer

a v m2 
Druh pozemku 

Katastrálne 

územie 
Obec Okres 

32/1 C 661 1508 
Zastavaná plocha a 

nádvorie 
Tonkovce Nový Život 

Dunajská 

Streda 

93/2 C 661 278 
Zastavaná plocha a 

nádvorie 
Tonkovce Nový Život 

Dunajská 

Streda 

37/2 C 661 288 Trvalý trávny porast Tonkovce Nový Život 
Dunajská 

Streda 

93 E 1158 7101 
Zastavaná plocha a 

nádvorie 
Tonkovce Nový Život 

Dunajská 

Streda 

95 E 1158 3063 
Zastavaná plocha a 

nádvorie 
Tonkovce Nový Život 

Dunajská 

Streda 

 

2/1 

 

E 

 

1212 

 

804 

 

Lesný pozemok 

 

Malý Máger 

 

Nový Život 

 

Dunajská 

Streda 

323 E 1212 2464 
Zastavaná plocha a 

nádvorie 
Malý Máger Nový Život 

Dunajská 

Streda 

324 E 1212 805 
Zastavaná plocha a 

nádvorie 
Malý Máger Nový Život 

Dunajská 

Streda 

v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne na zameranie vecného bremena číslo 34125361-

261/2023, úradne overeným dňa 21.12.2023 pod číslom G1-2655/2023 (ďalej len 

„Geometrický plán 1“) ako: 

1) diel 1 o výmere 102 m2 – pozemok reg. KN-C parc.č. 32/1, 

2) diel 2 o výmere 15 m2 – pozemok reg. KN-C parc.č. 93/2, 

3) diel 3 o výmere 297 m2 – pozemok reg. KN-E parc.č. 93, 

4) diel 4 o výmere 261 m2 – pozemok reg. KN-E parc.č. 95, 

5) diel 5 o výmere 80 m2 – pozemok reg. KN-C parc.č. 37/2, kat. územie Tonkovce,  

a číslo 34125361-489/2023, úradne overeným dňa 30.01.2024 pod číslom G1-211/2024 (ďalej 

len „Geometrický plán 2“)     

1) diel 1 o výmere 1 m2 – pozemok reg. KN-E parc.č. 2/1, 

2) diel 2 o výmere 31 m2 – pozemok reg. KN-E parc.č. 323, 

3) diel 3 o výmere 90 m2 – pozemok reg. KN-E parc.č. 324, kat. územie Malý Máger, 

za jednorazovú náhradu 1.670,- €, určenú znaleckým posudkom č. 12/2024, zo dňa 01.03.2024, 

vypracovaným odborne spôsobilou osobou Ing. Oldřichom Jarabicom, pričom všetky náklady 

spojené s uzavretím zmluvy hradí kupujúci  

 

c) k o n š t a t u j e 

že pri danom úkone obce účastníkmi právneho úkonu na oprávneného nie sú osoby uvedené v 

§ 9a ods. 6) zákona č. 138/1991 Z. z. 

  

d) k o n š t a t u j e 

že pri zriadení vecných bremien k parcelám uvedeným v bode b) tohto uznesenia sa jedná 

o dôvody hodné osobitného zreteľa v zmysle ust. § 9a ods. 8) písm. e) zákona č. 138/1991 Z. 



z., spočívajúce v tom, že tieto pozemky sú nevyhnutne potrebné na prevádzku a užívanie 

zariadenia v ich vlastníctve  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 

Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 

Hlasovanie proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 16/2024 – OZ  

  

s ú h l a s í 

so splnením žiadosti Roberta Sárköziho, Nový Život, Tonkovce 436 – ohľadne odpredaja 

obecného pozemku parc. registra „C“ č. 41 – ostatné plochy vo výmere cca 103 m2, vedeného 

na LV č. 661 v kat. území Malý Máger, v zmysle ich žiadosti, pričom zmluvné podmienky budú 

upresnené po vyhotovení znaleckého posudku na stanovenie jej hodnoty  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 17/2024 – OZ  

  

s ú h l a s í 

so splnením žiadosti Ernesta Szabóa a manž. Viery, Nový Život, Eliášovce 261 – ohľadne 

odpredaja obecného pozemku parc. registra „E“ č. 843/3 – ostatná plocha vo výmere 277 m2, 

v zmysle ich žiadosti, pričom zmluvné podmienky budú upresnené po vyhotovení 

geometrického plánu skutočného zamerania pozemku a znaleckého posudku na stanovenie jej 

hodnoty  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  



Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 18/2024 – OZ 

   

s ú h l a s í 

so splnením žiadosti Tibora Skubyho, Nový Život, Tonkovce 762 – ohľadne odpredaja 

obecného pozemku parc. registra „C“ č. 33/5 – záhrada vo výmere 327 m2, a časti pozemku 

parc. registra „C“ č.  33/21 v zmysle ich žiadosti, pričom zmluvné podmienky budú upresnené 

po vyhotovení geometrického plánu na oddelenie časti pozemku 33/21 a znaleckého posudku 

na stanovenie ich hodnoty  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 19/2024 – OZ  

  

s c h v a ľ u j e 

žiadosť Mareka Duchoňa o povolenie predaja na hodoch a obecnom dni  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 20/2024 – OZ  

  

s c h v a ľ u j e 

žiadosť Eugena Kulcsára o povolenie predaja na obecnom dni  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 



Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie č. 21/2024 – OZ 

   

s c h v a ľ u j e 

návrh na vyradenie nepotrebného majetku po vykonaní koncoročnej inventarizácie 

k 31.12.2023, podľa predloženého súpisu  

Hlasovanie: 
Počet poslancov: 9 Adrian Hideghéthy, Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor 

Lelkes, Mgr. Linda Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva 

Razgyelová, Jozef Sztranyovszky, Alžbeta Tóthová 

Počet prítomných: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Počet neprítomných: 2 Adrian Hideghéthy, Alžbeta Tóthová 

Hlasovanie za: 7 Ing. Robert Holubiczky, Ladislav Kiss, Bc. Tibor Lelkes, Mgr. Linda 

Lőrinczi Jáger, Ing. Ladislav Marič, Eva Razgyelová, Jozef 

Sztranyovszky 
Hlasovanie proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

 

 

Týmto program zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný. Starostka obce 

poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

         Mgr. Alžbeta Mészárosová  

                  starostka obce 

 

 

 

 

Zapísala: Monika Fekete 

 

 

Overovatelia: 

 

1. Bc. Tibor Lelkes 

 

2. Ing. Robert Holubiczky     


